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Protokół Nr XXV/2021 

z sesji Rady Miejskiej w Pierzchnicy odbytej w dniu 28 czerwca 2021r. 

Sesja rozpoczęła się o godz. 12.30. 

Obrady z sesji były transmitowane i utrwalono nagranie z obrad. 

Link do nagrania: 

https://www.youtube.com/channel/UCMeLNRjrwEXMSDKKHsN28tg/live  

Ad. 1.Otwarcia sesji dokonała Przewodnicząca Rady Miejskiej w Pierzchnicy Pani Maria  

          Łopatowska i przewodniczyła obradom. Powitała przybyłych na sesję radnych, 

Burmistrza, Skarbnika Miasta i Gminy, Kierownika  i Główną księgową Samorządowego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej w Pierzchnicy, sołtysów i protokolanta.  

Ad. 2.Przewodnicząca rady stwierdziła, że na ustawowy skład rady 15 radnych w chwili  

          otwarcia obecnych jest 12 radnych w związku z tym rada jest władna  

do podejmowania uchwał.  

Lista obecności radnych oraz lista obecności zaproszonych stanowią załączniki do niniejszego 

protokołu.  

Ad. 3.Przewodnicząca  rady zapytała czy są uwagi do przekazanego porządku obrad. Radni nie  

          wnieśli uwag do porządku obrad. 

Porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie. 

2. Stwierdzenie kworum. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

5. Sprawozdanie Burmistrza z realizacji uchwał ostatniej sesji. 

6. Rozpatrzenie  Raportu o stanie Gminy Pierzchnica za rok 2020: 

a) debata nad raportem; 

b) głosowanie w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy Pierzchnica 

wotum zaufania. 

7. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego i sprawozdania z wykonania budżetu Gminy 

Pierzchnica za 2020 rok oraz podjęcie uchwał  w sprawie: 

a) zatwierdzenia  sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Gminy Pierzchnica za 2020 rok; 

b) absolutorium dla Burmistrza Miasta i Gminy Pierzchnica z wykonania budżetu 

Gminy Pierzchnica za 2020 rok. 

8. Ocena funkcjonowania służby zdrowia w gminie za 2020 rok oraz podjęcie uchwał w 

sprawie: 

a) zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samorządowego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Pierzchnicy za rok 2020; 

b) oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej Samorządowego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Pierzchnicy. 

9. Uchwalenie Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie gminy 

Pierzchnica. 

10. Nowelizacja budżetu gminy na rok 2021. 

https://www.youtube.com/channel/UCMeLNRjrwEXMSDKKHsN28tg/live
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11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Pierzchnica na lata 2021-2036. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

pedagoga szkolnego, psychologa, logopedy, terapeuty pedagogicznego, doradcy zawodowego oraz 

nauczyciela oddziału przedszkolnego pracującego z grupami dzieci 6 letnich i młodszych, w szkole 

prowadzonej przez gminę Pierzchnica. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie 

Pierzchnica w roku szkolnym 2021/2022. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości w Pierzchnicy. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku 

mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego w celu 

opracowania i realizacji „Strategii Ponadlokalnej dla Gmin: Busko-Zdrój, Chmielnik, Gnojno, 

Pierzchnica, Raków i Szydłów do roku 2030”. 

18. Wolne wnioski. 

 

Ad. 4.Przewodnicząca rady stwierdziła, że nie wpłynęły żadne uwagi do protokołu  

           z poprzedniej sesji w związku z tym poddała pod głosowanie zatwierdzenie protokołu  

z poprzedniej sesji. 

Głosowanie przeprowadzono przy użyciu imiennego wykazu głosowania radnych.  

Na ustawowy skład rady 15 radnych głosowało 12 radnych. Za głosowało 12 radnych, przeciw 

nie było, wstrzymujących się nie było. 

Imienny wykaz głosowania dotyczący zatwierdzenia protokołu z poprzedniej sesji 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Przewodnicząca stwierdziła, że protokół z obrad poprzedniej sesji został przyjęty 

jednogłośnie. 

 

Ad. 5.Przewodnicząca rady poprosiła Burmistrza o przedstawienie sprawozdania z realizacji  

          uchwał poprzedniej sesji.  

Burmistrz przedstawił sprawozdanie, które stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Przewodnicząca zapytała, czy radni mają pytania odnośnie przedstawionego 

sprawozdania. Radni nie występowali w sprawie sprawozdania. 

 

Ad. 6.Przewodnicząca rady poddała pod obrady rozpatrzenie Raportu o stanie Gminy  

           Pierzchnica za 2020 rok. Poinformowała, że Raport o stanie Gminy Pierzchnica za 2020 

rok Burmistrz Miasta i Gminy Pierzchnica przedłożył zarządzeniem Nr 255/2021 z dnia  

20 maja 2021r., który radni otrzymali. 

Raport został zamieszczony na Stronie Biuletynu Informacji Publicznej Urzędu Miasta 

i Gminy Pierzchnica. Również na stronie Biuletynu Informacji Publicznej Urzędu Miasta i 

Gminy Pierzchnica była zamieszczona informacja dotycząca zgłaszania się mieszkańców do 

zabierania głosu w debacie nad raportem. Nie wpłynęły od  mieszkańców zgłoszenia do debaty 

nad raportem. Poprosiła Burmistrza o przedstawienie Raportu o stanie Gminy Pierzchnica za 

2020 rok. 
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 Burmistrz Miasta i Gminy Pierzchnica Stanisław Strąk przedstawił Raport o stanie 

Gminy Pierzchnica za 2020 rok. Raport stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Wystąpienie Burmistrza przedstawiające raport zostało zarejestrowane w nagraniu z obrad 

sesji. 

 Następnie przewodnicząca rady otworzyła dyskusję nad  Raportem o stanie Gminy 

Pierzchnica za 2020 rok, w której głos zabierali. 

 Radny Wiesław Kwaśniewski powiedział, że Burmistrz przedstawiając raport mówił o 

zadłużeniu na dzisiaj, a mianowicie 11 mln 700 tys. zł. Zapytał jakie było zadłużenie jak 

rozpoczynał pracę na stanowisku Wójta. 

 Burmistrz powiedział, że jak dobrze pamięta to kwota zadłużenia wynosiła chyba 8 mln 

700 tys. zł i to stanowiło 62% dochodów gminy. 

 Sołtys Ryszard Bryk zwrócił uwagę, że rok 2020 był trudnym czasem i podniósł 

problem między innymi organizowania sesji rady. Sołtysi najpierw byli zapraszani na sesje 

następnie nie byli zapraszani. Jeżeli nie było warunków na zapraszanie sołtysów, bo za mało 

miejsca czy ilość zakażeń to przynajmniej wypadało powiadomić sołtysów, że odbywa się 

sesja. Wystąpił o informację dotyczącą dostępności do urzędu czy ośrodka zdrowia w okresie 

pandemii. Pełne wystąpienie sołtysa zarejestrowane w nagraniu z obrad sesji. 

 Burmistrz odnośnie funkcjonowania sesji poinformował, że wynikało to z nałożonych 

przepisów, że jedna osoba na 15 m2 i sesje odbywały się na sali w remizie OSP w Pierzchnicy 

ponieważ ta sala i tak była za mała. Utrudnienia były, które wynikały z przepisów. Powiedział, 

że wszyscy się uczyli, improwizowano w tej rzeczywistości, bo nie był nikt przygotowany. 

Dzisiaj po roku pandemii wszyscy są mądrzejsi jest większe doświadczenie. Podchodzono do 

tematu z ostrożnością, bo nikt nie chciał mieć na sumieniu zarażenia kogoś nie mówiąc o 

poważnym zachorowaniu. Stąd ograniczono spotkania na  sesji, niektóre gminy odbywały sesje 

w formie zdalnej. Informacje o sesji były ogłaszane na stronie internetowej i nie było, że coś 

się ukrywa, że sesje są organizowane potajemnie. To co się dzieje na sesjach, to sesje są 

rejestrowane i każdy może sobie obejrzeć w dowolnej chwili. Odnośnie funkcjonowania urzędu 

były ograniczenia ale wynikało to z nałożonych przepisów przez Sanepid. Generalnie urząd 

funkcjonował w ten sposób, że jeśli obywatel miał jakąś sprawę przychodził umawiał się z 

pracownikiem i był obsługiwany,  na tej sali był punkt przyjęć interesantów. W tej chwili  

od 5 czerwca br. urząd jest otwarty każdy obywatel jak ma sprawę może wejść. Na tyle ile było 

można interesanci byli obsługiwani i kto miał potrzebę załatwienia sprawy został obsłużony. 

Odnośnie funkcjonowania ośrodka zdrowia to temat ten będzie w jednym z kolejnych punktów 

i kierownik złoży w tej materii stosowne wyjaśnienia. Powiedział, że wiele osób w gminie 

przechorowało i wiele osób ciężko przechorowało i wiele osób nie przeżyło. Podejmowanie 

decyzji w tym czasie to było ryzyko i odpowiedzialność żeby nie doprowadzić do czyjegoś 

uszczerbku na zdrowiu czy nawet na życiu. Mówił, że sam miał dylematy na ile można sobie 

pozwolić na pewne luzowanie, a na ile powinno się bardziej ostro przestrzegać pewne 

zalecenia. Pełna wypowiedź Burmistrza w nagraniu z obrad sesji. 

 Więcej chętnych do zabrania głosu w dyskusji nie było. 

Po wyczerpaniu dyskusji przewodnicząca rady  przeczytała projekt uchwały w sprawie 

udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy Pierzchnica wotum zaufania. Poinformowała, że 

uchwała w sprawie wotum zaufania jest podejmowana bezwzględną większością głosów 

ustawowego składu rady. 
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Po przeprowadzonym głosowaniu przy użyciu imiennego wykazu głosowania radnych wynik 

głosowania był następujący: na ustawowy skład rady 15 radnych głosowało 12 radnych 

i  za było 12 radnych, przeciw nie było, wstrzymujących się nie było. 

Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi 

Miasta i Gminy Pierzchnica wotum zaufania stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała Nr XXV/23/2021 Rady Miejskiej w 

Pierzchnicy w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy Pierzchnica wotum zaufania 

została podjęta bezwzględną większością głosów ustawowego składu rady. 

Burmistrz podziękował radzie za udzielone wotum zaufania i postara się sprostać 

udzielonemu zaufaniu i nie zawieść. 

 

Ad. 7.Przewodnicząca rady poddała pod obrady rozpatrzenie sprawozdania finansowego  

           i sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Pierzchnica za 2020r. Poinformowała, że 

temat ten składa się z dwóch punktów to jest zatwierdzenie sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania  budżetu gminy Pierzchnica za 2020 rok i absolutorium dla 

Burmistrza. Dyskusja będzie się toczyć jednocześnie nad tymi dwoma punktami natomiast 

głosowanie projektów uchwał odbędzie się oddzielnie. Powiedziała, że Burmistrz przekazał 

sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za 2020r. zarządzeniem  

Nr 241/2021 z dnia 22 marca 2021r. Radzie Miejskiej w Pierzchnicy i Regionalnej Izbie 

Obrachunkowej w Kielcach oraz przekazał sprawozdanie finansowe, które obejmuje bilans z 

wykonania budżetu jednostki samorządu terytorialnego, bilans jednostki budżetowej i 

samorządowego zakładu budżetowego, rachunek zysków i strat jednostki, zestawienie zmian 

w funduszu jednostki i informację dodatkową. Radni w stosownym czasie otrzymali 

wymienione sprawozdania. 

Poinformowała, że Regionalna Izba Obrachunkowa w Kielcach badała sprawozdanie  

z wykonania budżetu Gminy Pierzchnica za 2020r. oraz sprawozdanie finansowe i 

zaopiniowała pozytywnie przedłożone przez Burmistrza sprawozdania. Przedstawiła uchwałę 

Nr 54/2021 IV Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach z dnia  

9 kwietnia 2021 roku w sprawie opinii o sprawozdaniach z wykonania budżetu Gminy 

Pierzchnica za 2020 rok. 

Poinformowała, że Komisja rewizyjna Rady Miejskiej rozpatrywała sprawozdanie  

z wykonania budżetu Gminy Pierzchnica za 2020 rok oraz przeprowadziła kontrolę gospodarki 

finansowej gminy za 2020r. i wypracowała wniosek w sprawie udzielenia absolutorium 

Burmistrzowi Miasta i Gminy Pierzchnica.  

Przedstawiła brzmienie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Pierzchnicy z dnia  

31 maja 2020r. w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy Pierzchnica. 

Poinformowała, że wniosek w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi komisja 

rewizyjna przekazała Radzie Miejskiej oraz Regionalnej Izbie Obrachunkowej w Kielcach. 

Wniosek komisji rewizyjnej podlega zaopiniowaniu przez Regionalną Izbę Obrachunkową, 

która pozytywnie zaopiniowała wniosek. Przedstawiła uchwałę Nr 83/2021 IV Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach  z dnia 7 czerwca 2021r. w sprawie 

opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Pierzchnicy w sprawie absolutorium. 

Poinformowała, że komisja budżetowa analizowała sprawozdanie z wykonania budżetu gminy 

za 2020r. i wydała opinię pozytywną. 
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Następnie otworzyła dyskusję w temacie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 

2020 rok i udzielenia absolutorium.  

Nikt z zebranych nie zabierał głosu w dyskusji.  

a)Przewodnicząca przeczytała projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Pierzchnica za 2020 rok 

i poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Po przeprowadzonym głosowaniu przy użyciu imiennego wykazu głosowania radnych wynik 

głosowania był następujący: na ustawowy skład rady 15 radnych głosowało 12 radnych  

i  za było 12 radnych, przeciw nie było, wstrzymujących się nie było. 

Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Pierzchnica 

za 2020 rok stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała Nr XXV/24/2021 Rady Miejskiej w Pierzchnicy  

w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Gminy Pierzchnica za 2020 rok została podjęta jednogłośnie. 

b)Następnie przewodnicząca przeczytała projekt uchwały w sprawie absolutorium dla 

Burmistrza Miasta i Gminy Pierzchnica z wykonania budżetu Gminy Pierzchnica za 2020 rok 

i poddała projekt uchwały pod głosowanie. Dodała, że uchwała w sprawie udzielenia 

Burmistrzowi absolutorium jest podejmowana bezwzględna większością głosów ustawowego 

składu rady. 

Po przeprowadzonym głosowaniu przy użyciu imiennego wykazu głosowania radnych wynik 

głosowania był następujący: na ustawowy skład rady 15 radnych głosowało 12 radnych  

i  za było 12 radnych, przeciw nie było, wstrzymujących się nie było. 

Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały w sprawie absolutorium dla 

Burmistrza Miasta i Gminy Pierzchnica z wykonania budżetu Gminy Pierzchnica za 2020 rok 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała Nr XXV/25/2021 Rady Miejskiej w Pierzchnicy  

w sprawie absolutorium dla Burmistrza Miasta i Gminy Pierzchnica z wykonania budżetu 

Gminy Pierzchnica za 2020 rok została podjęta bezwzględną większością głosów ustawowego 

składu rady. 

Burmistrz podziękował Radzie Miejskiej za udzielone absolutorium. 

 

Ad. 8.Przewodnicząca przystąpiła do punktu ocena funkcjonowania służby zdrowia w gminie   

          za 2020 rok oraz podjęcia uchwał w tej sprawie. Przeczytała projekt uchwały w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samorządowego Zakładu Opieki Zdrowotnej w 

Pierzchnicy za 2020 rok. Poinformowała, że komisja samorządowa analizowała ten projekt 

uchwały i wydała opinię pozytywną.  

 Otworzyła dyskusję w temacie funkcjonowania służby zdrowia za 2020r. Jest obecny 

Kierownik i Główna księgowa Samorządowego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Pierzchnicy to 

udzielą odpowiedzi i wyjaśnień na zadawane pytania. 

 Burmistrz zaproponował, żeby Kierownik najpierw przedstawił informację o 

działalności zakładu opieki zdrowotnej za 2020r. 
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 Kierownik Samorządowego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Pierzchnicy Paweł Strząbała 

poinformował, że jeśli chodzi o finanse zakładu to jest na plus, zakład osiągnął zysk w kwocie 

176 952,31 zł. Na osiągnięty zysk miały wpływ trzy rzeczy. Uzyskano zwrot z ZUS-u i tu jest 

spora kwota 45 tys. zł z tarczy dla przedsiębiorców, były oszczędności na badaniach ponieważ 

te badania nie były wykonywane w ośrodku ze względu na pandemię i ze względu na to, że 

ludzie przestali się badać, specjaliści nie przyjmowali i te badania były zamknięte. Odnośnie 

wydatków to były wyższe wydatki związane z tym, że środki czystości, środki ochrony były 

wyższe. Kontrakt z Narodowym Funduszem Zdrowia został utrzymany na takim samym 

poziomie. Jeżeli chodzi o wydatki covidowe zakład nie otrzymał, był przyznany tylko dodatek 

na zakup środków ochrony osobistej 600 zł miesięcznie. W 2020r. poczyniono inwestycje 

związane z przystosowaniem ośrodka zdrowia dla pacjentów. Wyremontowano okienko przy 

rejestracji tak żeby było wygodniej dla pacjentów. Przeprowadzono modernizację instalacji 

elektrycznej, bo od nowości nie było robione, a wymagane było. Zakupiono sprzęt do gabinetu 

rehabilitacyjnego ponieważ sprzęt się zużywa oraz dokonywano bieżących zakupów, które były 

potrzebne. 

 Sołtys Ryszard Bryk zwrócił uwagę na wentylację w ośrodku zdrowia czy została 

odblokowana czy dalej kratki wentylacyjne są zasłonięte papierem, bo tak było. W czasie 

pandemii sprawna wentylacja jest bardzo ważna. 

 Kierownik powiedział, że pierwszy raz o tym słyszy i nie zauważył tego, nikt tego nie 

zgłaszał. Jak wróci do zakładu to sprawdzi temat wentylacji. 

 Radna Kamila Adamczyk zwróciła się o omówienie rachunku zysków i strat przez 

główną księgową SZOZ w Pierzchnicy. 

Pani Kamila Marcisz główna księgowa SZOZ w Pierzchnica omówiła poszczególne 

pozycje wymienione w rachunku zysków i strat i jakie kryją się wydatki w poszczególnych 

pozycjach. 

Radna Jadwiga Łopatowska zwróciła się do Kierownika SZOZ żeby powiedział 

odnośnie rejestracji pacjenta do lekarza, bo można się zarejestrować tylko i wyłącznie przez 

telefon. Osoba, która była w przychodni i chciała się zarejestrować była odsyłana, bo tylko i 

wyłącznie rejestracja jest telefoniczna. Zwracała uwagę czy obecny system rejestracji 

telefonicznej, który kolejkuje dzwoniących nie jest gorszy niż co było wcześniej. Jakby było 

kilka stanowisk co przyjmuje rejestruję może się to sprawdza ale jak rejestruje jedna osoba to 

czy jest to zasadne. Pytała czym to jest spowodowane, czy były zgłaszane takie problemy żeby 

zmienić rejestrację. Zapytała jaki sprzęt został zakupiony do rehabilitacji. 

Kierownik odnośnie zakupu sprzętu do rehabilitacji powiedział, że w tym roku 

zakupiono leżanki natomiast w poprzednim zakupiono laser medyczny, który kosztował ponad 

5 tys. zł ponieważ laseroterapia jest wymaganiem w gabinecie rehabilitacyjnym. Odnośnie 

rejestracji powiedział, że od początku pandemii Sanepid zarządził, że rejestracja ma być tylko 

i wyłącznie telefoniczna w związku z tym taka rejestracja została wprowadzona. Odpowiedź 

na pytanie dlaczego nie może być jak było ponieważ bardzo dużo osób zgłaszało do ośrodka 

zdrowia i do Burmistrza, że nie można się do ośrodka zdrowia dodzwonić, że telefony są nie 

odbierane. Ośrodek poniósł koszty żeby stworzyć to co jest w tej chwili. Wcześniej było tak, 

że jeśli telefon był zajęty to trzeba było od nowa dzwonić aż trafi się na wolna linię. Ten system, 

który jest to osoba, która dzwoni jest ustawiana w kolejce i wszyscy, którzy dzwonią do ośrodka 
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mają równe szanse żeby dostać się do lekarza. Powiedział, że osobiście co jakiś czas sprawdza 

system rejestracji jak działa  i omówił jak to robi. 

Nawiązał do rejestracji jak się odbywała sprzed pandemii, a mianowicie rejestracja była przy 

okienku i telefonicznie. Do rejestracji pacjenci ustawiali się w kolejce od godziny piątej rano. 

Podkreślił, że cały czas trwa pandemia, nikt jej nie odwołał i obowiązują ograniczenia 

Sanepidu. Wrócić do rejestracji przed okienkiem to spowoduje, że osoby przez telefon nie 

zarejestrują się bo ludzie, którzy będą stać przed okienkiem wyczerpią limity przyjęć do 

lekarzy. Przybliżył jak kształtował się dostęp do lekarzy w ostatnim miesiącu i podał przykłady, 

że są dni kiedy był wolny dostęp do lekarzy. Do doktora Hołodego i doktor Stępień w 

większości nie ma wolnych miejsc ale do doktor Stern czy do doktora Bastowa są wolne 

miejsca. Podstawowa opieka zdrowotna ma działać w założeniu w ten sposób, że człowiek, 

który ma jakąś potrzebę ma się dostać do lekarza. Nie do konkretnego lekarza ale do jakiegoś 

lekarza. Wszyscy lekarze zatrudnieni w ośrodku zdrowia są doświadczonymi lekarzami.  

 Sołtys Ryszard Bryk pytał, czy byłaby możliwość wprowadzić rejestrację w ten sposób 

żeby można było się zarejestrować i przed okienkiem i telefonicznie, bo są różne sytuacje kiedy 

nie można dokonać rejestracji przez telefon. Sugerował, czy nie wprowadzić żeby lekarz 

oddzwaniał do osoby, która się próbowała skontaktować. 

 Kierownik powiedział, że nigdy nikomu nie odmawia się pomocy nie ma takiej sytuacji 

jak pacjent wymaga zaopatrzenia to zostaje zaopatrzony. 

 Radna Halina Wójcik, radna Renata Błaszczyk, radny Jan Stęplowski sugerowali, że 

obecny system rejestracji jest dobry i nie trzeba zmieniać. 

 Sołtys Julia Kozioł zapytała w sprawie szczepień, bo podobno w Ośrodku Zdrowia w 

Pierzchnicy już  nie można się szczepić. Szczepienia, które były ustalone są odwoływane. Co 

jest tego powodem, że nie będzie szczepień. 

 Kierownik poinformował, że powodem odwołania szczepień było to, że nie otrzymano 

szczepionek od Rządu. Było zagwarantowane dlatego ludzie zostali wpisani na listę ale nie 

dostali szczepionek i osobiście dzwonił do ludzi o odwołaniu szczepień. Omówił temat 

szczepień jak on przebiega. 

 Przewodnicząca rady zapytała czy badania usg są już wykonywane w ośrodku zdrowia. 

 Kierownik odpowiedział, że nie będą robić badań usg w ośrodku zdrowia, bo sprzęt jest 

bardzo stary. Żeby robić badania usg na miejscu to gmina musi wyasygnować 200 tys. zł na 

nowy sprzęt. Powiedział, że w Kielcach jest sprzęt, który o wiele więcej pokazuje niż ten co 

jest w ośrodku. 

Na pytanie kierownika co z rejestracją czy zastawić jak jest, radni gremialnie wyrazili 

stanowisko żeby pozostawić jak jest czyli rejestracja telefoniczna. 

 Pełna dyskusja i wystąpienia mówców, została zarejestrowana w nagraniu z obrad sesji. 

Po wyczerpaniu dyskusji przewodnicząca rady przystąpiła do głosowania i poddała pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

Samorządowego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Pierzchnicy za 2020 rok. 

Po przeprowadzonym głosowaniu przy użyciu imiennego wykazu głosowania radnych wynik 

głosowania był następujący: na ustawowy skład rady 15 radnych głosowało 12 radnych  

i  za było 12 radnych, przeciw nie było, wstrzymujących się nie było. 
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Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego Samorządowego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Pierzchnicy za 

2020 rok stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Przewodnicząca rady stwierdziła, że uchwała Nr XXV/26/2021 Rady Miejskiej w 

Pierzchnicy w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samorządowego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Pierzchnicy za 2020 rok została podjęta jednogłośnie. 

Następnie przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie oceny 

sytuacji ekonomiczno-finansowej Samorządowego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Pierzchnicy. 

Poinformowała, że dyskusja dotyczyła obu projektów uchwał jednocześnie. Zapytała czy radni 

mają pytanie w sprawie tego projektu uchwały. 

Radni nie zabierali głosu w sprawie projektu uchwały w związku z tym przewodnicząca 

rady przystąpiła do głosowania. 

Po przeprowadzonym głosowaniu przy użyciu imiennego wykazu głosowania radnych wynik 

głosowania był następujący: na ustawowy skład rady 15 radnych głosowało 12 radnych  

i  za było 12 radnych, przeciw nie było, wstrzymujących się nie było. 

Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały w sprawie oceny sytuacji 

ekonomiczno-finansowej Samorządowego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Pierzchnicy stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu.  

Przewodnicząca rady stwierdziła, że uchwała Nr XXV/27/2021 Rady Miejskiej w Pierzchnicy 

w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej Samorządowego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Pierzchnicy została podjęta jednogłośnie. 

 

Przewodnicząca rady zarządziła 15-minutową przerwę w obradach od godziny 1410  

do godziny 1425. 

 

Ad. 9.Przewodnicząca rady poddała pod obrady projekt uchwały w sprawie uchwalenia  

           Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Pierzchnica. 

Poinformowała, że projektem uchwały zajmowała się komisja samorządowa i po analizie 

wydała opinię pozytywną. Poprosiła Burmistrza o informację w sprawie projektu uchwały. 

Burmistrz poinformował, że zgodnie ze zmienionymi przepisami ustawy o zbiorowym 

zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym odprowadzaniu ścieków jest konieczność uchwalenia 

nowego regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków. Projekt regulaminu był 

wcześniej uchwalany przez radę i został przesłany do zaopiniowania do Dyrektora 

Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej w Krakowie Państwowe Gospodarstwo Wodne 

Wody Polskie, bo Wody Polskie mają w tych sprawach decydujący głos.  Projekt regulaminu 

został pozytywnie zaopiniowany wskazując dwa punkty, które należało poprawić. Poprawki 

zostały naniesione co Wody Polskie wskazały i ten projekt z tymi poprawkami jest ostatecznie 

przedłożony do zatwierdzenia. 

Radni nie zabierali głosu w dyskusji w temacie projektu uchwały w sprawie uchwalenia 

Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Pierzchnica w 

związku z tym przewodnicząca rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Po przeprowadzonym głosowaniu przy użyciu imiennego wykazu głosowania radnych wynik 

głosowania był następujący: na ustawowy skład rady 15 radnych głosowało 11 radnych  

i  za było 11 radnych, przeciw nie było, wstrzymujących się nie było. 
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Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Pierzchnica stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu.  

Przewodnicząca rady stwierdziła, że uchwała Nr XXV/28/2021 Rady Miejskiej w 

Pierzchnicy w sprawie uchwalenia Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków 

na terenie Gminy Pierzchnica została podjęta jednogłośnie. 

Ad.10.Przewodnicząca rady poddała pod obrady projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie  

         Gminy na rok 2021. Do projektu uchwały jest autopoprawka Burmistrza, którą radni 

otrzymali przed rozpoczęciem sesji. Poinformowała, że projektem uchwały zajmowała się 

komisja budżetowa, która wydała opinię pozytywną. Poprosiła Skarbnika Miasta i Gminy o 

krótką informację na temat wprowadzanych zmian w budżecie. 

Skarbnik Miasta i Gminy Krzysztof Cieślak poinformował, że omówi zmiany w 

budżecie łącznie z autopoprawką i tak zwiększa się plan dochodów budżetowych o kwotę 

265 516,37 zł oraz zwiększa się plan wydatków o kwotę 265 516,37 zł. Omówił szczegółowo 

zmiany w dochodach budżetu określone załącznikiem Nr 1 - Plan dochodów oraz zmiany w 

wydatkach budżetu określone załącznikiem Nr 2 - Plan wydatków do projektu uchwały. 

Omówił również zmiany jakie wprowadza się w załączniku Nr 3 Limity wydatków na 

wieloletnie przedsięwzięcia planowane do poniesienia w 2021 roku, w załączniku Nr 4 zadania 

inwestycyjne roczne w 2021 roku i w załączniku Nr 5 Dochody i wydatki związane z realizacją  

zadań realizowanych  na podstawie porozumień (umów) między jednostkami samorządu 

terytorialnego w 2021r., w załączniku Nr 6 Dotacje podmiotowe w 2021 roku i w załączniku 

Nr 7 Dotacje celowe w 2021 roku 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy  

na rok 2021 w związku z tym przewodnicząca rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Po przeprowadzonym głosowaniu przy użyciu imiennego wykazu głosowania radnych wynik 

głosowania był następujący: na ustawowy skład rady 15 radnych głosowało 11 radnych  

i  za było 11 radnych, przeciw nie było, wstrzymujących się nie było. 

Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

na rok 2021 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Przewodnicząca rady stwierdziła, że uchwała Nr XXV/29/2021 Rady Miejskiej  

w Pierzchnicy w sprawie zmian w budżecie Gminy na rok 2021 została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad.11.Przewodnicząca rady poddała pod obrady projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale  

         w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pierzchnica na lata 2021-

2036. Do tego projektu uchwały jest również autopoprawka Burmistrza, którą radni otrzymali 

przed rozpoczęciem sesji. Poinformowała, że projektem uchwały zajmowała się komisja 

budżetowa, która wydała opinię pozytywną. Poprosiła Skarbnika Miasta i Gminy o krótką 

informację o wprowadzanych zmianach. 

Skarbnik Miasta i Gminy Pierzchnica Krzysztof Cieślak poinformował, że zmiany w 

Wieloletniej Prognozie Finansowej wynikają ze zmian  wprowadzonych przed chwilą uchwałą 

w sprawie zmian w budżecie gminy oraz zarządzeń wydanych przez Burmistrza od ostatniej 

sesji. Omówił zmiany, które dokładnie wyjaśnione są w objaśnieniach do wieloletniej prognozy 
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finansowej określonych załącznikiem nr 3 do projektu uchwały, który został zmieniony 

autopoprawką. 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie 

przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pierzchnica na lata 2021-2036 w związku 

z tym przewodnicząca rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Po przeprowadzonym głosowaniu przy użyciu imiennego wykazu głosowania radnych wynik 

głosowania był następujący: na ustawowy skład rady 15 radnych głosowało 11 radnych  

i  za było 11 radnych, przeciw nie było, wstrzymujących się nie było. 

Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały w sprawie zmian w uchwale  

w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pierzchnica na lata 2021-2036 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Przewodnicząca rady stwierdziła, że uchwała Nr XXV/30/2021 Rady Miejskiej  

w Pierzchnicy w sprawie zmian w uchwale w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Pierzchnica na lata 2021-2036 została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad.12.Przewodnicząca rady poddała pod obrady projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia  

           kredytu i przeczytała projekt uchwały. Poinformowała że projekt uchwały analizowała 

komisji budżetowa, która wydała opinię pozytywną. Poprosiła Skarbnika Miasta i Gminy o 

informację w sprawie projektu uchwały. 

 Skarbnik Miasta i Gminy Krzysztof Cieślak poinformował, że tak jak jest  

w uzasadnieniu ten projekt uchwały wynika ze zobowiązań, które zostały podjęte przy 

uchwalaniu budżetu na rok bieżący czyli konieczności pokrycia planowanego deficytu 600 tys. 

zł oraz spłaty zaciągniętych zobowiązań w latach ubiegłych 800 tys. zł jako źródło 

sfinansowania tych dwóch źródeł został wskazany w uchwale budżetowej kredyt bankowy 

długoterminowy. Konieczność podjęcia tej uchwały jest między innymi dlatego aby można 

wystąpić do Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach o opinię o możliwości spłaty 

kredytów i również jest potrzebna przy procedurze przetargowej, banki wymagają takiej 

uchwały. 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu w związku 

z tym przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Po przeprowadzonym głosowaniu przy użyciu imiennego wykazu głosowania radnych wynik 

głosowania był następujący: na ustawowy skład rady 15 radnych głosowało 11 radnych  

i za było 11 radnych, przeciw nie było, wstrzymujących się nie było. 

Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała Nr XXV/31/2021 Rady Miejskiej w Pierzchnicy  

w sprawie zaciągnięcia kredytu została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad.13.Przewodnicząca rady poddała pod obrady projekt uchwały w sprawie określenia  

           tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagoga szkolnego, psychologa, 

logopedy, terapeuty pedagogicznego, doradcy zawodowego oraz nauczyciela oddziału 

przedszkolnego pracującego z grupami dzieci 6 letnich i młodszych, w szkole prowadzonej 

przez gminę Pierzchnica. Poinformowała, że projektem uchwały zajmowała się komisja 
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samorządowa, która po analizie wydała opinię pozytywną. Poprosiła Burmistrza o zabranie 

głosu w sprawie projektu uchwały. 

 Burmistrz poinformował, że w zakresie wskazanych w projekcie uchwały zawodów 

ustawa Karta Nauczyciela wskazuje kompetencje dla rady odnośnie ustalenia wymiaru godzin 

zajęć w tych zawodach. Proponowane ilości godzin zostały uzgodnione z dyrektorem szkoły 

jak i też zaopiniowane przez związki zawodowe. Nie odbiega to co mają inne zawody 

nauczycielskie. Musi być to uregulowane żeby dyrektor od września mógł przydzielać te 

godziny nauczycielom. 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie określenia tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagoga szkolnego, psychologa, logopedy, terapeuty 

pedagogicznego, doradcy zawodowego oraz nauczyciela oddziału przedszkolnego pracującego 

z grupami dzieci 6 letnich i młodszych, w szkole prowadzonej przez gminę Pierzchnica w 

związku z tym przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Po przeprowadzonym głosowaniu przy użyciu imiennego wykazu głosowania radnych wynik 

głosowania był następujący: na ustawowy skład rady 15 radnych głosowało 11 radnych  

i za było 11 radnych, przeciw nie było, wstrzymujących się nie było. 

Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały w sprawie określenia tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagoga szkolnego, psychologa, logopedy, terapeuty 

pedagogicznego, doradcy zawodowego oraz nauczyciela oddziału przedszkolnego pracującego 

z grupami dzieci 6 letnich i młodszych, w szkole prowadzonej przez gminę Pierzchnica stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu.  

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała Nr XXV/32/2021 Rady Miejskiej w Pierzchnicy  

w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagoga 

szkolnego, psychologa, logopedy, terapeuty pedagogicznego, doradcy zawodowego oraz 

nauczyciela oddziału przedszkolnego pracującego z grupami dzieci 6 letnich i młodszych, w 

szkole prowadzonej przez gminę Pierzchnica została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad.14.Przewodnicząca rady poddała pod obrady projekt uchwały w sprawie określenia średniej  

           ceny jednostki paliwa w Gminie Pierzchnica w roku szkolnym 2021/2022. 

Poinformowała, że projektem uchwały zajmowała się komisja samorządowa, która po analizie 

wydała opinię pozytywną. Poprosiła Burmistrza o zabranie głosu w sprawie projektu uchwały. 

 Burmistrz poinformował, że zmieniona ustawa Prawo oświatowe nakłada obowiązek 

uchwalania przez radę tzw. średniej ceny jednostki paliwa. Ta cena potrzebna jest do wyliczenia 

kosztów dowozu dla dzieci niepełnosprawnych ponieważ niektóre dzieci rodzice dowożą i 

zwraca się im koszty. Każdego roku w czerwcu taka uchwała będzie podejmowana chyba, że 

się przepisy zmienią. Na terenie gminy jest jedna stacja paliw i ta cena jest ustalana na 

podstawie danych z tej stacji paliw. 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie określenia średniej ceny 

jednostki paliwa w Gminie Pierzchnica w roku szkolnym 2021/2022 w związku z tym 

przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Po przeprowadzonym głosowaniu przy użyciu imiennego wykazu głosowania radnych wynik 

głosowania był następujący: na ustawowy skład rady 15 radnych głosowało 11 radnych  

i za było 11 radnych, przeciw nie było, wstrzymujących się nie było. 
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Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały w sprawie określenia średniej ceny 

jednostki paliwa w Gminie Pierzchnica w roku szkolnym 2021/2022 stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu.  

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała Nr XXV/33/2021 Rady Miejskiej w Pierzchnicy  

w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Pierzchnica w roku szkolnym 

2021/2022 została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad.14.Przewodnicząca rady poddała pod obrady projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody    

           na sprzedaż  nieruchomości w Pierzchnicy. Poinformowała, że projektem uchwały 

zajmowała się komisja budżetowa, która po analizie wydała opinię pozytywną. Poprosiła 

Burmistrza o zabranie głosu w sprawie projektu uchwały. 

 Burmistrz poinformował, że projekt dotyczy sprzedaży działki, która jest przy ulicy 

Kieleckiej za ostatnim domem a przed pawilonem Dino jest tam pusta działka o powierzchni 

46 arów. Jest osoba, która jest zainteresowana zakupem pod działalność handlowo-usługową. 

Jakby się udało sprzedać byłby poważny zastrzyk gotówki do budżetu gminy, bo potrzeby są. 

Jak ktoś coś wybuduje i będzie prowadził działalność to będą dla gminy podatki. Sprzedaż 

nieruchomości będzie w przetargu nieograniczonym. 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż  

nieruchomości w Pierzchnicy w związku z tym przewodnicząca poddała pod głosowanie 

projekt uchwały. 

Po przeprowadzonym głosowaniu przy użyciu imiennego wykazu głosowania radnych wynik 

głosowania był następujący: na ustawowy skład rady 15 radnych głosowało 11 radnych  

i za było 11 radnych, przeciw nie było, wstrzymujących się nie było. 

Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż  nieruchomości w Pierzchnicy stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała Nr XXV/34/2021 Rady Miejskiej w Pierzchnicy  

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż  nieruchomości w Pierzchnicy została podjęta 

jednogłośnie. 

 

Ad.16.Przewodnicząca rady poddała pod obrady projekt uchwały w sprawie określenia wzoru  

           wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach 

gospodarstwa domowego. Poinformowała, że projektem uchwały zajmowała się komisja 

samorządowa, która po analizie wydała opinię pozytywną. Poprosiła Burmistrza o zabranie 

głosu w sprawie projektu uchwały. 

 Burmistrz poinformował, że jest to techniczna taka uchwała ponieważ zmieniły się 

przepisy ustawy i przekazano do kompetencji rady ustalenie wzoru takiego wniosku. Wcześniej 

minister w drodze rozporządzenia określał wzór teraz przekazano to do rady. Powiedział, że w 

gminie aktualnie jest dwie osoby, które taki dodatek otrzymują i formalnie wzór wniosku musi 

być, bo jak będzie chciała osoba złożyć to na tym wniosku  będzie mogła składać.  

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o 

przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa 

domowego w związku z tym przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
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Po przeprowadzonym głosowaniu przy użyciu imiennego wykazu głosowania radnych wynik 

głosowania był następujący: na ustawowy skład rady 15 radnych głosowało 11 radnych  

i za było 11 radnych, przeciw nie było, wstrzymujących się nie było. 

Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku 

o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa 

domowego stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała Nr XXV/35/2021 Rady Miejskiej w Pierzchnicy  

w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru 

deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad.17.Przewodnicząca rady poddała pod obrady projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  

           na zawarcie porozumienia międzygminnego w celu opracowania i realizacji „Strategii 

Ponadlokalnej dla Gmin: Busko-Zdrój, Chmielnik, Gnojno, Pierzchnica, Raków i Szydłów do 

roku 2030”. Poinformowała, że projektem uchwały zajmowała się komisja samorządowa, która 

po analizie wydała opinię pozytywną. Poprosiła Burmistrza o zabranie głosu w sprawie 

projektu uchwały. 

 Burmistrz poinformował, że było spotkanie przedstawicieli gmin wymienionych w 

projekcie uchwały i podjęto taką inicjatywę utworzenia porozumienia międzygminnego w celu 

możliwości ubiegania się o środki w nowej perspektywie finansowej unii europejskiej. W 

założeniach unijnych premiowane będą projekty, które są zgłaszane przez grupy. Jeżeli 

wniosek złoży sama gmina i drugi wniosek taki sam zostanie złożony przez grupę gmin to ten 

będzie wyżej punktowany. Gmina Pierzchnica w jednej grupie już jest w Kieleckim Obszarze 

Funkcjonalnym tj. miasto Kielce i otaczające gminy. To byłaby druga grupa , która stworzyłaby 

możliwość, bo pod KOF nie wszystkie projekty mogą się kwalifikować a w tym można będzie 

uzyskać dofinansowanie na inne projekty. Żeby stworzyć sobie taką możliwość to taką grupę 

trzeba utworzyć i opracować strategię dla tego całego regionu. Żeby mogło to powstać to rada 

musi wyrazić zgodę, bo jako Burmistrz może działać z upoważnienia rady. Powiedział, że jest 

to szansa i trzeba zrobić wszystko żeby sobie zrobić maksymalne szanse do pozyskiwania 

środków, bo jak ruszą nabory to może być za późno. Zakłada się żeby do końca tego roku 

stworzyć strategię żeby na przyszły rok już była , bo prawdopodobnie jakieś konkursy za rok 

powinny się pojawiać o ile się nic nadzwyczajnego się nie wydarzy. 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia międzygminnego w celu opracowania i realizacji „Strategii Ponadlokalnej dla 

Gmin: Busko-Zdrój, Chmielnik, Gnojno, Pierzchnica, Raków i Szydłów do roku 2030” w 

związku z tym przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Po przeprowadzonym głosowaniu przy użyciu imiennego wykazu głosowania radnych wynik 

głosowania był następujący: na ustawowy skład rady 15 radnych głosowało 11 radnych  

i za było 11 radnych, przeciw nie było, wstrzymujących się nie było. 

Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie porozumienia międzygminnego w celu opracowania i realizacji „Strategii 

Ponadlokalnej dla Gmin: Busko-Zdrój, Chmielnik, Gnojno, Pierzchnica, Raków i Szydłów do 

roku 2030” stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała Nr XXV/36/2021 Rady Miejskiej w 

Pierzchnicy w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego w celu 
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opracowania i realizacji „Strategii Ponadlokalnej dla Gmin: Busko-Zdrój, Chmielnik, Gnojno, 

Pierzchnica, Raków i Szydłów do roku 2030” została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad.18.Wolne wnioski. 

 Radny Wiesław Kwaśniewski zapytał w sprawie projektowanego oświetlenia uliczki w 

Pierzchnicy od ulicy Błońskiej do Osiedla Kamionki czy wiadomo jest jak to będzie wykonane 

i kiedy będzie wykonane. 

Powiedział, że zgłaszał interpelację wykonania chodnika w ulicy Kieleckiej do Burmistrza, a 

Burmistrz przekazał dalej i przyszła odpowiedź negatywna, że są  duże koszty i na razie tego 

nie zrobią. Mówił, że słyszał że ma być złożony wniosek na poprawę bezpieczeństwa na tym 

rondzie i zapytał czy coś Burmistrz wie na ten temat. 

 Burmistrz poinformował, że jeśli chodzi o oświetlenie to jest zgodnie z wnioskiem z 

funduszu sołeckiego, bo mieszkańcy uchwalili, że tam zostanie zamontowana lampa z baterią 

fotowoltaiczną. Lampa jest już zamówiona, miejsce jest wskazane. Po dostawie zostanie 

zamontowana. Miejsce ustawienia jest pośrodku uliczki. 

Odnośnie chodnika był wniosek i odpowiedź została udzielona negatywna. Był nabór 

wniosków na przejścia dla pieszych w miejscach niebezpiecznych przy drogach powiatowych. 

Powiedział, że zwrócił się do powiatu żeby zgłosili i z tego co wie to na wysokim miejscu na 

liście rezerwowej jest wniosek i może wejdzie do dofinansowania i wtedy powiat z tej dotacji 

mógłby ten temat załatwić, bo faktycznie odcinek nie jest długi ale kosztowny w wykonaniu 

bo jest tam rów, trzeba uzgodnienia zrobić z Wodami Polskimi, pozwolenie wodnoprawne 

uzyskać. Sama dokumentacja będzie sporo kosztować.  

 Burmistrz poinformował, że podjęta została decyzja o organizacji dożynek w tym roku 

i byłyby 15 sierpnia i jak się nic nie wydarzy, nie będzie obostrzeń i nie pojawi się czwarta fala 

koronawirusa to odbędą się dożynki w Wierzbiu. 

Na pytanie czy będą Dni Pierzchnicy powiedział, że nie są planowane ponieważ będą trwały  

prace modernizacji Rynku. Ponadto na Dni Pierzchnicy jest zazwyczaj dużo ludzi, 

zgromadzenia są do 150 mieszkańców, a na Rynku o wiele więcej zbiera się ludzi i to 

przesądziło że nie planuje się Dni Pierzchnicy. 

 Sołtys Ryszard Bryk powiedział, że w Osinach upominają się o dwie lampy temat ten 

jest znany, nawet Burmistrz chyba obiecał i nie ma tych lamp. Na istniejących słupach zawiesić 

lampy na odcinku od Zawody do Osin. Lampy te skierować jedną od Osin  w kierunku Zawody, 

a drugą od Zawody w kierunku Osin. Na jakiś czas załatwiłoby to sprawę dopóki nie zostanie 

lampa fotowoltaiczna przy moście gdzie ma nadzieje, że taka lampa zostanie zamontowana. Ta 

sprawa była dyskutowana i nic z tego. 

Zapytał odnośnie zbieranych deklaracji na oczyszczalnie ścieków przydomowych na jakim jest 

to etapie kiedy można się spodziewać osób, które by analizowały to bezpośrednio u ludzi, czy 

jest na to szansa. 

 Burmistrz poinformował, że był nabór deklaracji na oczyszczalnie przydomowe. 

Powiedział, że musi się więcej dowiedzieć jak będzie z finansowaniem tego przedsięwzięcia, 

bo podjęto taką decyzję tak trochę wyprzedzając w przód i ryzykując. W kwietniu była 

informacja ze Świętokrzyskiego Biura Rozwoju Regionalnego, że prawdopodobnie mogą być 

w styczniu pieniądze nie na sto procent ale mogą być. Podjęto taką decyzję o zebraniu deklaracji 

żeby rozeznać temat i w tej chwili jest blisko sto wniosków z terenu gminy i może w lipcu, 
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sierpniu ale jeszcze nie zdecydowano w jakim trybie to będzie robione czy będą robione  

projekty czy zostanie ogłoszony przetarg na zaprojektowanie i wybudowanie, decyzji jeszcze 

nie ma. Jak dojdzie do skutku to realizacja byłaby w przyszłym roku. 

Odnośnie lamp powiedział, że te sprawy załatwia się w ramach funduszy sołeckich, mieszkańcy 

przeznaczają na to środki i się wykonuje. Powiedział, że nie ma w budżecie zaplanowanych 

środków na wykonywanie lamp. 

 Sołtys Ryszard Bryk powiedział, że jest Krajowy Plan odbudowy czy tego planu można 

liczyć na jakieś środki na drogi, chodniki czy wiadomo coś na ten temat. 

 Burmistrz powiedział, że wie, iż od 1 lipca ma być ogłoszony nabór, przede wszystkim 

mają być finansowane projekty  w zakresie gospodarki ściekowej na przedsięwzięcia gdzie jest 

dokumentacja. Jeśli chodzi o naszą gminę to jest od wielu lat gotowa dokumentacja na 

wykonanie kanalizacji w Gumienicach i zamierza złożyć wniosek na to. Teraz jest 

modernizowana oczyszczalnia w Pierzchnicy i jak udałoby się uzyskać dofinansowanie to 

zadanie byłoby realizowane. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad przewodnicząca podziękowała wszystkim za udział  

i zamknęła dwudziestą piątą sesję Rady Miejskiej w Pierzchnicy.  

Sesja zakończyła się o godzinie 15.20. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokółował: 

 

S. Kielesiński 

Przewodnicząca Rady 

       (-) Maria Łopatowska 

 


